

## ICAC chief announces senior directorate appointments

29 July 2016

ICAC Commissioner Mr Simon Peh Yun-lu today (Friday) announced the appointment of Mr Ricky Yu Chun-cheong as Acting Head of Operations with effect from August 1, 2016 (Monday).

Mr Yu will replace incumbent Acting Head of Operations Mr Ricky Yau Shu-chun who has sought for a resolution of agreement with the Commission. He will proceed on final leave on August 1, 2016.

Mr Yu, 58, joined the ICAC in 1979 as an Assistant Investigator. He was promoted through the ranks to Principal Investigator in 2005, Assistant Director of Operations in 2012 and Director of Investigation (Government Sector) in 2016. Mr Yu was awarded the Chief Executive's Commendation for Government Service in 1999.

The ICAC Commissioner paid tribute to Mr Yau for his dedicated service in the ICAC and distinguished contribution to the anti-corruption cause.

The Commissioner also announced that Mr Ricky Chu Man-kin will be appointed Director of Investigation (Government Sector) with effect from August 1, 2016, subsequent to Mr Yu's appointment.

Mr Chu, 62, joined the ICAC in 1978 as an Investigator. He rose through the ranks and was promoted to Assistant Director of Operations in 2005. He was temporarily posted to the Corruption Prevention Department from 2007 to 2008 as Acting Director of Corruption Prevention. He left the Commission in 2010 to take up the post of Secretary-General of the Independent Police Complaints Council.

[Back to Index](#)

## 廉政專員宣布廉署高層人員任命

2016年7月29日

廉政專員白韞六今日(星期五)宣布，余振昌將於本年八月一日(星期一)起署任執行處首長。

余振昌將接替現任署理執行處首長丘樹春。丘樹春已申請提前解約，並將於本年八月一日起開始離職前休假。

余振昌，五十八歲，於一九七九年加入廉署任助理調查主任。他於二〇〇五年晉升至首席調查主任，至二〇一二年任執行處助理處長及於二〇一六年起出任執行處處長(政府部門)。余振昌於一九九九年獲頒行政長官公共服務獎狀。

廉政專員感謝丘樹春多年來服務廉署盡忠職守，對反貪工作作出重大貢獻。

廉政專員亦宣布，委任朱敏健於本年八月一日起出任執行處處長(政府部門)，接替署任新職的余振昌。

朱敏健，六十二歲，於一九七八年加入廉署任調查主任，二〇〇五年晉升為執行處助理處長，並於二〇〇七年至二〇〇八年期間借調防止貪污處擔任署理處長。他於二〇一〇年離職，其後出任獨立監察警方處理投訴委員會秘書長。

[返回目錄](#)